

ACCEPTANCE OF SERVICES

1.1. Not later than on the next day following the completion date of the Services (part of Services if there are stated in the Order), the Company shall submit to the Client the Certificate.

The Company shall prepare the Certificate and pass them over to the Client's authorized representative. The Client shall sign the Certificate or give a reasoned refusal within 10 (Ten) business days following the acceptance of Certificate.

1.2. The Client shall have the right to make an additional review of the Services or part of the Services to be accepted upon giving prior notice to the Company. In this case, the acceptance date of the Company shall be extended for a period of not more than 20 (Twenty) calendar days.

1.3. The Company's obligations related to the performance of the Services in full volume shall be deemed as fulfilled on the date of the Services acceptance by the Client in accordance with the present Article 2 and signing the final acceptance act.

1.4. As applicable in relation to the provision of Services, Company shall notify the Client of any hazardous or toxic substances, materials or waste which are/is (a) regulated by any applicable laws (or become/becomes so regulated during the term hereof), or (b) harmful to the health or physical safety of persons during normal handling or as a result of mishandling or misuse, and (c) used to perform repair and/or maintenance work, if any. In such case, Company shall provide the following information: the nature and harmful characteristics of such Hazardous Substances, the details of the risks associated therewith, the instructions for the safe handling, storage, use and disposal of the same, and any other information which may assist in reducing or eliminating the risks associated therewith.

ПРИЕМКА УСЛУГ

1.1. Компания представляет Клиенту в срок не позднее, чем на следующий день после окончания Услуг (этапа Услуг, если частичная приемка предусмотрена Заказом) Акт сдачи-приемки. Компания обязана подготовить Акт сдачи-приемки и передать/ направить уполномоченному представителю Клиента. Клиент в течение 10 (Десяти) рабочих дней с момента получения Акта сдачи-приемки подписывает Акт или представляет Компании мотивированный отказ.

1.2. Клиент вправе осуществить дополнительную экспертизу принимаемых Услуг или части Услуг с обязательным уведомлением Компании. В этом случае срок приемки Услуг или части Услуг увеличивается, но на срок не более 20 (Двадцать) календарных дней.

1.3. Обязательства Компании по оказанию Услуг в полном объеме считаются исполненными с даты принятия результатов Услуг Клиентом в полном объеме в соответствии с настоящей Статьей 2 и подписания Сторонами Акта сдачи-приемки.

1.4. При оказании Услуг Компания должна уведомить Клиента о любых опасных или токсичных веществах, материалах или отходах, которые (а) регулируются любыми применимыми законами (или станут регулироваться в течение срока действия Договора), или (b) опасны для здоровья или физической безопасности людей во время нормального обращения или в результате неправильного обращения или неправильного использования, или (c) используются для выполнения ремонта и/или технического обслуживания, если таковые имеются. В таком случае Компания должна предоставить следующую информацию: характер и вредные характеристики подобных Опасных веществ, подробности риска, связанного с ними, инструкции для безопасного обращения, хранения, использования и утилизации подобных товаров, любой другой информации, которая может способствовать снижению или устранению риска, связанного с ними.

The End of exhibit "Acceptance of services" to the Agreement./ Конец приложения "Приемка услуг" к Договору.